
 
str. 1 

 

Protokół Nr XII/2025 

sesji Rady Gminy Bądkowo  

z dnia 27 marca 2025 roku 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo między sesjami. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Bąd-

kowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej wła-

sność Gminy Bądkowo na rzecz użytkownika wieczystego: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieru-

chomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bądkowo dla poprawienia warunków za-

gospodarowania nieruchomości przyległej: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządo-

wej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2025 roku: 

a) przedstawienie projektu uchwały, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

 

11. Zakończenie obrad. 
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Zestawienie podjętych uchwał: 

 

 Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Bądkowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bądkowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bądkowo dla poprawienia 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2025 roku.  

 

 

Rozpoczęcie obrad XII sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 800. 

 

1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył obrady XI sesji Rady 

Gminy Bądkowo. Powitał Państwa Radnych, Pana Wójta wraz z pracownikami urzędu, 

Radnych Powiatu Aleksandrowskiego Pana Ryszarda Stępkowskiego i Pana Józefa 

Nowakowskiego oraz sołtysów i poinformował, że sesja jest transmitowana w Biuletynu 

Informacji Publicznej. Na protokolanta sesji Pan Mariusz Możdżeń zaproponował pracownika 

urzędu Panią Katarzynę Bończyk. Następnie przystąpił do stwierdzenia prawomocności obrad 

informując, że ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, według listy obecności na 

moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 13 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że 

sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada Gminy może obradować i 

podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są prawomocne. 
 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 2 

– przyjęcie porządku obrad i powiedział, że porządek obrad Państwo Radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji a następnie dodał, że Pan Wójt wniósł o zmianę porządku obrad 

polegającą na dodaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VIII/34/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie przyjęcia wprowadzenia zadania z zakresu 

administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2025 roku. 

Następnie Pan Przewodniczący powiedział, że Państwo Radni na posiedzeniu komisji 

zapoznali się z tym projektem uchwały i został on omówiony. W związku z tym Pan Mariusz 

Możdżeń poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta.  

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 
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PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów za 13 wyraziła zgodę na rozszerzenie porządku o przedmiotowy wniosek. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze wnosi o zmiany w porządku obrad. W 

związku z brakiem uwag Pan Mariusz Możdżeń poddał pod głosowanie cały porządek obrad. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z X SESJI RADY GMINY BĄDKOWO. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 3 

- Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Bądkowo, mówiąc, że zgodnie z §27 ust. 2 

statutu gminy Bądkowo porządek sesji obejmuje przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący wspomniał, że protokół z XI sesji był dostępny w Biurze Rady, a także został 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej i przesłany Państwu Radnym w wersji 

elektronicznej. Zgodnie z §49 statutu, Radni mogą zgłaszać wnioski w sprawie zmiany lub 

uzupełnienia protokołu podczas sesji, na której przyjmowany jest protokół. W związku z 

powyższym Przewodniczący Pan Mariusz Możdżeń zapytał Radnych, czy ktoś zgłasza uwagi 

do protokołu z XI sesji. Żadnych uwag nie było w związku z tym Przewodniczący wniósł o 

przyjęcie protokołu z XI sesji bez czytania. Przedmiotowy wniosek poddał pod głosowanie. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła 

protokół z XI sesji Rady Gminy Bądkowo. 
 

4. INFORMACJA Z DZIAŁALNOŚCI WÓJTA GMINY BĄDKOWO W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 4 

– Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami i poprosił Pana 

Wójta o wystąpienie i przedstawienie informacji z działalności między XI sesją, która miała 

miejsce 3 marca a obecną XII sesją. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na 

zakup i dostawę kruszywa drogowego. Wybrano najtańszą ofertę firmy Transport- Handel- 

Usługi Krzysztof Wasielewski w spadku z Czołpina, na kwotę 167 095,50 zł, co daje 87,95 

zł/t kruszywa. Pozostałe oferty wynosiły: 88,44 zł/t i 146,37 zł/t. Pan Wójt wspomniał, że 

rozstrzygnięto również zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej pn. Przebudowa drogi gminnej nr 160724C Łówkowice – Tomaszewo o dł. 



 
str. 4 

 

740 m. wygrała oferta Firmy Mentis Sp. z o.o. z Włocławka, na kwotę 16 482 zł. Pozostałe 

oferty opiewały na 16 851 zł, 17 835 zł oraz najdroższa na 23 370 zł. Następnie Pan Wójt 

poinformował, iż wyłoniono wykonawcę dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla 

przebudowy dróg gminnych oraz wykonanie zmiany stałej organizacji ruchu. Tutaj 

wygrywającym zostało Biuro projektowe i nadzór budowalny Marian Ziemecki z Nieszawy, 

oferując kwotę 68 757 zł. Pozostałe oferty opiewały na kwoty: 73 000 zł, 96 186 zł, 129 150 

zł, 147 600 zł, 168 510 zł oraz najwyższa na kwotę 421 890 zł. Wybrano wykonawcę 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania dotyczącego remontów dachów w 

budynkach remiz OSP – Biuro Obsługi Inwestycji Emilia Serkowska z Woli Bachornej, na 

kwotę 36 900 zł. Wpłynęła tutaj jeszcze jedna oferta na kwotę 145 140 zł. Wyłoniono również 

firmę, która wykona remont poboczy przy drodze Jaranowo Duże-Jaranówek. Wygrała firma 

Przedsiębiorstwo Inżynieryjno-Drogowe Sp. z o.o. z Olszy oferując kwotę 98 892 zł. 

Pozostałe oferty opiewały na kwoty 126 646,34 zł oraz 126 806,85 zł. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył dyskusję do wystąpienia 

Wójta i zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań 

zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Gminy zapoznała się z informacją przedstawioną 

przez Pana Wójta. 

 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

GMINY BĄDKOWO NA ROK 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 5 

- Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025. O 

przedstawienie projektu uchwały poprosił Panią Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman powiedziała, że w budżecie gminy proponuje 

się zwiększenie budżetu zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków o kwotę 140 573 zł. 

Zwiększenie to wynika z różnych przyczyn, takich jak dodatkowe środki pozyskane na 

szkolenia czy środki na uzupełnienie dochodów gmin związanych z podwyżką na 

wynagrodzeń dla nauczycieli, zmiany planowanych dochodach. Wystąpiła również 

konieczność dostosowania wydatków w związku z realizacją nowych zadań inwestycyjnych i 

bieżących. Po proponowanych zmianach po zwiększeniach po stronie dochodów dochody 

będą stanowiły kwotę 27 144 579,07 zł dochody bieżące będą stanowiły kwotę 

26 640 385,67 zł wydatki po dokonanych zmianach będą stanowiły kwotę 29 332 793,36 zł 

wydatki bieżące 26 482 387,93 zł, wydatki majątkowe 2 850 405,43 zł. Proponowane zmiany 

po stronie dochodów dotyczą zwiększenia środków w dziale transport i łączność na drogi 

publiczne o kwotę 23 248 zł następna pozycja administracja publiczna, zwiększenie o kwotę 

21 034 zł, różne rozliczenia, środki na uzupełnienie dochodów gmin 68 391 zł w ramach 

pomocy społecznej zwiększa się środki o 1000 zł w ramach świadczeń rodzinnych, 

świadczeń, funduszu alimentacyjnego oraz składek na ubezpieczenia emerytalne, rentowe 

zwiększa się o kwotę 6 900 zł. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska wpływy z tytułu 

kar i odszkodowań wynikających z umów zwiększa się o kwotę 20 000 zł. Zmiany po stronie 

wydatków dotyczą działu transport i łączność. Drogi publiczne zwiększenie o kwotę 

250 000 zł, gospodarka mieszkaniowa zmniejszenie o kwotę 200 000 zł, informatyka 

zwiększenie o kwotę 19 834 zł. Są to środki na realizację zadania. Cyberbezpieczny Urząd, 

następna pozycja, administracja publiczna zmniejsza się o kwotę 24 819 zł oświata i 

wychowanie zwiększa się o kwotę 77 952 zł, w tym szkoły podstawowe, wynagrodzenia 

osobowe pracowników 9561 zł, następne realizacja zadań wynikających ze stosowania 

specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych 
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zwiększa się ogółem o kwotę 68 391 zł dział rodzina zwiększa się o kwotę 7606 zł następna 

pozycja. Zwiększenie, zmniejszenie w dziale gospodarka komunalna. Przepraszam, tylko są 

przeniesienia w dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska między paragrafami i na 

dotację dla Gminnego ośrodka kultury zwiększa się dotacje o kwotę 10 000 zł. Proszę 

państwa. Dokonywane są również zmiany po stronie zadań inwestycyjnych. I tak w dziale 

transport i łączność drogi publicznej gminne zwiększa się o kwotę 250 000 zł na przebudowę 

drogi gminnej nr 160719. Toporzyszczewo-Toporzyszczewo Stare w dziale informatyka 

zwiększa się o kwotę 10 634 zł. W dziale gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

zmniejsza się o kwotę 3536,50 zł łącznie wydatki inwestycyjne zwiększa się o kwotę 

257 097,50 zł również jest zmieniany załącznik dotacji w związku z zwiększeniem dotacji dla 

Gminnego Ośrodka Kultury. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 13 za, podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 

WYODRĘBNIENIE W BUDŻECIE GMINY BĄDKOWO ŚRODKÓW 

STANOWIĄCYCH FUNDUSZ SOŁECKI W 2026 ROKU. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 6 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Bądkowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. O omówienie projektu 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że podstawą prawną funkcjonowania 

funduszu sołeckiego jest ustawą z 2014 roku. Zgodnie z art. 2 tej ustawy Rada Gminy 

rozstrzygała wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących Fundusz sołecki, 

podejmując uchwałę, w którym wyraża zgodę lub nie wyraża zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego. Na poprzedniej sesji uchwała w sprawie funduszu nie została podjęta ze 

względu na to, że 7 radnych było za wyodrębnieniem funduszu, 7 było przeciw 

wyodrębnieniu funduszu. W tym czasie Pan Wójt prowadził rozmowy i konsultacje dotyczące 

tego tematu i choć zwrócił się do Państwa Radnych o niewyodrębnienie funduszu podczas 

licznych rozmów z mieszkańcami Pan Wójt widzi potrzebę funkcjonowania funduszu 

również w przyszłym roku, dlatego zwrócił się do Państwa Radnych o podjęcie uchwały w 

sprawie wyodrębnienia funduszu w przyszłym roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

Sołtys Wsi Wysocin Pani Stanisława Świercz wspomniała, że pomimo tego, że pan wójt 

powiedział, że Fundusz zostaje to ona w imieniu większości sołtysów chciałabym przekazać, 
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że są oni za tym, żeby ten Fundusz został na wioskach bo to są jedyne pieniądze jakie ma 

sołectwo. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński powiedział, że wstrzyma się on od głosu dlatego, że ta 

uchwała nie ma sensu, ponieważ obowiązuje uchwała z poprzedniego roku. Reguluje to 

ustawa z 21 lutego 2014 roku, gdzie w art. 3 ust. 3 mówi, że wyrażenie zgody ma 

zastosowanie na lata następne. Pan Radny dodał, że niezależnie od tego jak będzie głosowane, 

tak stan prawny pozostaje bez zmian, bo stan prawny na moment głosowania jest taki, że 

Fundusz Sołecki funkcjonuje, więc jeżeli Rada zagłosuje za podjęciem tej uchwały nie zmieni 

to stanu prawnego bo Fundusz nadal będzie funkcjonował. Pan Kobusiński zwrócił uwagę na 

brak obsługi prawnej, bo jeżeli został zatrudniony prawnik, to raczej na sesjach ten prawnik 

powinien uczestniczyć, żeby te sprawy prawne dogłębnie wytłumaczył.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Bądkowo środków 

stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Radosław Madajczyk, 

Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Sylwia 

Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 
PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: Piotr Kobusiński, Tadeusz Piotrowski, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 11 za, 2 wstrzymujące się podjęła przedmiotową uchwałę. 
 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZBYCIE 

NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ GMINY BĄDKOWO NA RZECZ 

UŻYTKOWNIKA WIECZYSTEGO.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 7 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bądkowo na rzecz użytkownika wieczystego. O przedstawienie projektu 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł powiedział, że nieruchomość o której mowa w uchwale, położona 

jest w Bądkowie przy ulicy Spółdzielczej. Działka oddana jest w użytkowanie wieczyste, na 

której postawiony jest budynek magazynowy. Użytkownik wieczysty nieruchomości 

gruntowej na mocy obowiązujących przepisów wystąpił na zadanie sprzedaży tej 

nieruchomości na jego rzecz. Podstawę do wystąpienia z żądaniem dała mu ustawa o 

gospodarce nieruchomościami, która nałożyła na właściciela obowiązek sprzedaży, gdy 

użytkownik wieczysty wystąpić z żądaniem i nie ma innego wyboru. Dlatego Pan Wójt 

zwrócił się do Państwa Radnych o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej i dodał, że 

powierzchnia gruntu wynosi 46 m². 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusje i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński zwrócił uwagę, że znów brakuje radcy prawnego, 

który wytłumaczyłby te zawiłości prawne, ponieważ w uzasadnieniu, ten użytkownik 

wieczysty nie skorzystał z dotychczasowego prawa przekształcenia własności, mimo że miał 

takie możliwości bez zgody Rady. Pan Radny wspomniał, że Pan wójt również zaznaczył, że 

jak gdyby nie ma prawa wyboru i tutaj nie chodzi o ten kawałek gruntu, bo jest on do niczego 
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niepotrzebny, ale jeżeli nad czymś Radni głosują to powinni mieć świadomość prawną, jak to 

w istocie wygląda, co by się np. stało, gdyby Rada nie wyraziła zgody na sprzedaż tego 

gruntu, czy ten użytkownik wieczysty ma prawo dochodzić tego czy nie. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska powiedziała, że przyjdzie 

pracownik który zajmuje się tą sprawą - Pani Ewa Wasielewska, i odpowie na pytanie. Pani 

Sekretarz dodała, że  jeżeli Rada by tego nie zaakceptowała, to prawdopodobnie dzierżawca 

udałby się do sądu i pewnie by wygrał sprawę.  

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński po przyjściu Pani Ewy powtórzył jakie ma pytania i 

wątpliwości o to, jaki jest stan prawny, ponieważ ta firma nie skorzystała z dotychczasowej 

możliwości przekształcenia użytkowania wieczystego we własność, natomiast teraz zwróciła 

się do Rady o podjęcie decyzji o przekazanie tego gruntu i jaką mają podstawę prawną, co by 

się np. stało, gdyby Rada nie podjęła decyzji o uchwaleniu tej uchwały. 

Pracownik Urzędu Pani Ewa Wasielewska powiedziała, że jest to według ustawy o 

gospodarce nieruchomościami, że firma ma prawo wykupić te grunty. Do końca sierpnia 

ubiegłego roku był czas żeby złożyć wniosek o wykup, gdyby tego wniosku nie złożyli, to 

wtedy nie mieliby prawa kupna. Pani Wasielewska dodała, że gdyby teraz tego nie sprzedać 

to firma najprawdopodobniej poszłaby do sądu i wygrałaby sprawę.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bądkowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Radosław Madajczyk, 

Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 
WSTRZYMUJE SIĘ: Piotr Kobusiński, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 12 za, wstrzymujący się 1 podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ W 

DRODZE BEZPRZETARGOWEJ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ 

STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ GMINY BĄDKOWO DLA POPRAWIENIA 

WARUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA NIERUCHOMOŚCI PRZYLEGŁEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 8 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bądkowo dla poprawienia warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. O przedstawienie projektu uchwały poprosił 

Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że przedmiotem uchwały jest wyrażenie 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność gminy jest to działki oznaczonej o 

powierzchni 89 m² położonej w miejscowości Bądkowo. Działka przeznaczona zostanie na 

powiększenie sąsiedniej nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej osoba 

zainteresowana nabyciem złożyła stosowny wniosek o zakup przedmiotowej nieruchomości 

występuje do Wysokiej Rady o wyrażenie zgody na zbycie tej nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej, ponieważ zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami nieruchomość 
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jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia nieruchomości jest lub jej 

części, mogą poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości przyległej stanowiącej 

własność lub oddanie użytkowanie wieczyste osobie, która zmierza tę nieruchomość lub jej 

część nabyć, jeżeli nie mogę, jeżeli nie mogą być zagospodarowane jako odrębne 

nieruchomości, położenie przedmiotowej działki, jak i sposób jej wykorzystania wykazują, że 

działka ta pozostaje funkcjonalnie związana wyłącznie z działką stanowiącą własność 

wnioskodawcy, działka ta stanowi jedynie użytkowy pas zieleni. Cena sprzedaży 

nieruchomości zostanie ustalona na podstawie wyceny wykonanej przez rzeczoznawcę 

majątkowego, a wpływ ze sprzedaży przy zieleni, doliczenia dochodów budżetu gminy z 

tytułu zbycia majątku komunalnego. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod głosownie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bądkowo dla 

poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów za 13 podjęła przedmiotową uchwałę. 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROWADZENIA ZADANIA Z 

ZAKRESU ADMINISTRACJI RZĄDOWEJ DOTYCZĄCEJ UTRZYMANIA 

GROBÓW I CMENTARZY WOJENNYCH W 2025 ROKU. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 9 

- Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2025 roku. O wystąpienie 

i przedstawienie projektu uchwały poprosił Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że wystąpił do Wysokiej Rady o 

uzupełnienie sesji o przedmiotową uchwałę, ponieważ w poniedziałek, czyli po wysłaniu do 

materiałów sesyjnych, wpłynęło pismo od wojewody dotyczące przejęcia zadań polegających 

na utrzymaniu grobów i cmentarzy wojennych na rok 2025. Na pewno dało się zauważyć, że 

w latach ubiegłych dzięki tym pieniądzom od wojewody udało się odnowić nagrobki na 

cmentarzu. Z tych pieniędzy kupowane są również wiązanki i znicze.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod głosownie projekt uchwały sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z 

zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 

2025 roku. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 
PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem głosów 13 za podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

10. WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

13 – Wolne wnioski i zapytania a następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Sołtys Wsi Wysocin Pani Stanisława Świercz zadała pytanie odnośnie sołtysów, którzy 

pełnią funkcję po raz pierwszy, co należy do obowiązków i jakie prawo ma sołtys.bo zdaje 

sobie ona sprawę, że osoby które są już którąś kadencję są zorientowane. Pani Stanisława 

wspomniała o sytuacji, którą miała z kamieniem, że przyjechał Pan z transportem i człowiek 

wtedy nie wie co może a czego nie może widząc że towar jest nie taki.  Pani Sołtys dodała, że 

chciała cofnąć transport ale kierowca powiedział, że nie ma takiej możliwości, bo on 

przywozi i wysypuje. Pani Stanisława Świercz zapytała, co w takiej sytuacji, czy są jakieś 

wytyczne co można a czego nie można, aby nie doszło też do jakiegoś nadużycia ze strony 

sołtysów. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że w umowie był wpisany granulat od 0 do 

31 mm i wiadomo jest to zmieszane. Pan Wójt wspomniał, że postara się, aby pracownik 

Urzędu był przy każdym transporcie.  

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska odpowiedziała odnośnie nowych 

sołtysówno, że zawsze to sołtysi byli przy transporcie kamienia na drogi i akurat Pani sołtys 

Wysocina bardzo dobrze się zachowała, bo rzeczywiście powstrzymała to jedno wysypanie 

kamienia. Pani Sekretarz powiedziała, że jeżeli Państwo Sołtysi widzą taką potrzebę, to 

można zrobić spotkanie-szkolenie, powiedzieć jakie są kompetencje itd., natomiast w 

bieżących sytuacjach kiedy sprawy wymykają się spod kontroli to najlepiej zatelefonować do 

Urzędu, czy to do Pana Wójta czy do Pani Sekretarz i zawsze będą się oni starać aby na bieżąco 

rozwiązać problem.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś 

pytania. 

11. ZAKOŃCZENIE OBRAD 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął XII sesję Rady Gminy Bądkowo. 
 

Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 840. 

 

 

Protokół sporządził: 

 

 

 

Załączniki: 

1) Lista obecności Radnych na XII sesji Rady Gminy Bądkowo. 

2) Lista obecności Sołtysów na XII sesji Rady Gminy Bądkowo. 

3) Głosowanie nad zmianą porządku obrad. 
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4) Głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 

5) Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

6) Głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 

2025. 

7) Głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

Gminy Bądkowo środków stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku. 

8) Głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bądkowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

9) Głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bądkowo dla poprawienia 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

10) Głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu 

administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2025 

roku. 
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6.

7.
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9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

ZA

nie głosował

ZA

ZA

nie głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

Suchara Paweł

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku

4. Głosowanie nad zmianą porządku obrad

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Grzegórski Piotr

Kapuściński Jarosław

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

ZA

ZA

Piotrowski Tadeusz

Skowrońska Sylwia

Skowroński Robert

Kobusiński Piotr

Madajczyk Radosław

Możdżeń Mariusz

Pasiński Henryk
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2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Skowroński Robert nie głosował

Ciesielski Roman ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

5. Głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                
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11.
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14.

15. Wiśniewski Ryszard nie głosował

Skowroński Robert nie głosował

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Grzegórski Piotr ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Możdżeń Mariusz ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

6. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Bądkowo
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11.

12.

13.

14.

15.

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2025

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Skowroński Robert nie głosował

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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9. Uchwała w sprawie wyrażenia  zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Bądkowo środków 

stanowiących fundusz sołecki w 2026 roku

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz WSTRZYMAŁ SIĘ

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Skowroński Robert nie głosował

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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14.

15.

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Bądkowo na rzecz użytkownika wieczystego 

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Skowroński Robert nie głosował

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargowej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bądkowo dla poprawienia warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Skowroński Robert nie głosował

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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13

13

0

0

LP

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

12. Uchwała w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej 

dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2025 roku 

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr ... do Protokołu nr XII/2025 z obrad XII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2025 roku                                

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Piotrowski Tadeusz ZA

Skowrońska Sylwia ZA

Grzegórski Piotr ZA

Kapuściński Jarosław ZA

Kobusiński Piotr ZA

Madajczyk Radosław ZA

Możdżeń Mariusz ZA

Skowroński Robert nie głosował

Suchara Paweł ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard nie głosował
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